
Z Á  P  I S  N  I  C A 
Zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Obišovce konaného dňa 

18.09.2024 v Obišovciach 
 
 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou tejto zápisnice – príloha č.1 
      
        
1. Otvorenie, schválenie overovateľov zápisnice, schválenie programu rokovania   
    Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Obišovce otvorila o 18:02...... hod. a viedla starostka obce p. 
Mária Baboľová, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že zasadnutie je zvolané v súlade so 
zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zradení v znení neskorších predpisov. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo 
v počte 4.. poslancov, z celkového počtu 5...., takže je uznášania schopné. 
 
 
Za zapisovateľku starostka určila p. Ivonu Mackovú 
 
 Starostka obce predniesla návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa pozvánky – 
príloha č.2  
 
1. Otvorenie 

    a) Určenie zapisovateľa 
   b) Určenie overovateľov zápisnice 
   c) Schválenie programu rokovania 
 
2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

   a) Uznesenia – trvalé úlohy 
    b) Uznesenia – úlohy v plnení 
   c) Uznesenia – splnené úlohy 
 
3. Činnosť obce Obišovce  
    a) Informácia o  stave Materskej školy Obišovce 
    b) Doplnenie smernice poplatkov   

 c) Prenájom kultúrneho domu – potraviny Fresh,  Dodatok k zmluve o nájme – zmena výška nájmu 
   d) Návrh na zakúpenie klimatizačných jednotiek do budovy OcÚ a kuchyňa v budove KD 
   e) Žiadosť o dotáciu  OZ Živá reťaz Obišovce 
 
4. Dotazy a dopyty poslancov obecného zastupiteľstva 
 
5. Záver  
 
   
 
       Mária Baboľová, v. r.,   starostka obce 

 
  
 
          
       
Za overovateľov zápisnice starostka dala návrh: 
p. Mgr. Marianna Sviatková   a  p. Zuzanu Síkorovú 
 
 
 
 
 
Za schválenie navrhovaného programu a overovateľov zápisnice dala starostka obce hlasovať:  
 
Výsledky hlasovania: 



Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   
Jozef Legath x   
Zuzana Síkorová x   

Mgr. Marianna Sviatková x   
 
Uznesenie č.  21/2024 
OZ schvaľuje návrh programu rokovania  
 
a overovateľov zápisnice obecného zastupiteľstva obce Obišovce schvaľuje: 
p. Mgr. Mariannu Sviatkovú a p. Zuzanu Síkorovú 
 
 
Za zapisovateľku bola určená Ivona Macková 
 
 
2.  Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 
S plnením uznesení obecného zastupiteľstva konaného dňa 16.06.2024 oboznámila poslancov: 
A: Berie na vedomie 
 . 
Uznesenia- úlohy v plnení 

 
 
Č. 29 /2023 Podanie žiadostí na realizáciu projektov financovaných prostredníctvom MAS Čierna 

Hora-Hornád o.z. 
A) Chodník pri ceste III/3460 v úseku Evanjelický úrad – križovatka  pri železničnej zastávke 
B) Parkoviská pri novom  cintoríne: parkovisko 1 a parkovisko 2 –bez pripomienok 

 
Č. 47/2023  c) Návrh na  inštaláciu kamerového systému – priestor pod cintorínom – bez  
      pripomienok 
 

Č. 8/2024  a) návrh vybudovania kamerového monitorovacieho systému – podpora z  
    eurofondov – bez pripomienok, schválené 
 

 

Uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí – splnené úlohy 

 

 
Č. 12/2024  Otvorenie, schválenie overovateľov zápisnice ,schválenie  

   programu rokovania - bez pripomienok 
 
Č. 13/2024  Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva -  bez pripomienok 
 
Č. 14/2024  Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2023 – berie na vedomie 
 
Č. 15/2024   Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce schvaľuje v súlade s §16 ods. 10 písm. a) 
zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a doplnení niektorých zákonov 
v znení neskorších predpisov Záverečný účet obce Obišovce a celoročné hospodárenie za rok 2023 
bez výhrad. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prebytok rozpočtového hospodárenia obce Obišovce za rok 
2023 vo výške 19 212,81 €. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prevod prebytku hospodárenia za rok 2023 po usporiadaní do 
rezervného fondu obce v sume 1 709,13 €. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku hospodárenia za rok 2023 vo výške 15.382,14 € 
na úhradu záväzkov k 31.12.2023 – bez pripomienok 

 
Č. 16/2024  Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce po prerokovaní predloženého materiálu – 
Výročná správa obce Obišovce za rok 2023, schvaľuje Výročnú správu obce Obišovce za rok 2023 – bez 
pripomienok 
 
Č. 17/2024  Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce berie na vedomie správu audítora obce 
Obišovce za účtovný rok 2023 – bez pripomienok 



 

 
Č. 18/2024  Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce schvaľuje návrh rozpočtového opatrenia č. 
1/2024 – bez pripomienok 

 
 

 
Č. 19/2024  Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní predloženého materiálu schválilo Plán  
kontrolnej činnosti hlavnej  kontrolórky  obce  Obišovce  na II. polrok 2024 – bez pripomienok 
 
Č. 20/2024  Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie  
 

- Informáciu o zamýšľaných dobrovoľníckych aktivitách na Obišovskom hrade, ktoré zastrešuje p. 
Šarossy 
 

- Návrh na zámenu pozemkov pri hrade. Po vyjadrení dotknutých majiteľov pozemkov bude sa 
obecné zastupiteľstvo zaoberať konkrétnym návrhom a ďalším postupom, aby sa návrh zrealizoval – 
uvedený zámer sa nezrealizuje. V zastúpení p. Ľudmily Danielovej synom Jaroslavom Danielom – 
nesúhlasia s návrhom zámeny pozemkov. 

 
 
 
Č. 2: Kontrola  plnenia  uznesení obecného zastupiteľstva 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Obišovce 
 

                 O návrhu uznesenia dala starostka obce hlasovať 
 Výsledky hlasovania: 

Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   
Jozef Legath x   
Zuzana Síkorová x   

Mgr. Marianna Sviatková x   
 

 Uznesenie č. 22/2024 

 
                   Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce berie na vedomie stav plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva 

obce a obecného zastupiteľstva konaného dňa 20.03.2024 
  
 Trvalé úlohy:   3 uznesení 
  
 Úlohy v plnení:   0 uznesenia 
 
 Splnené úlohy:    9 uznesenia 
 

3. Činnosť obce Obišovce  
    a) Informácia o  stave Materskej školy Obišovce 
 
    Starostka obce informovala o stave Materskej školy Obišovce: 
K 30.6.2024 odovzdala p. riaditeľka materskej školy zoznam detí v počte 13. Začiatkom školského roka 
uvedený zoznam sa zmenil na počet detí 8. 5 detí nenastúpilo do MŠ Obišovce, z toho: 1 ako novoprijaté a 4, 
ktoré mali pokračovať v dochádzke do MŠ Obišovce. 
Súčasná situácia s cenami energií je neprajná, aby obec takto neefektívne hospodárila a udržala činnosť MŠ 
Obišovce s týmto stavom detí. Aj toho času sú detí choré a navštevujú MŠ Obišovce deti v počte, minulý 
týždeň 3 a tento  4 deti. 
Starosta obce vysvetlila čo by bolo pre obec výhodnejšie. Určite nevyradzovať MŠ zo siete, ale pozastaviť 
činnosť. Prípadne zaviesť ½ dennú prevádzku detí do MŠ. 
V zimnom období ak je potrebné vykurovanie priestorov MŠ Obišovce je to pre obec veľmi neefektívne 
a ekonomický náročné. 
 



 Náklady na chod materskej školy tvoria Osobné náklady – mzdy, ktoré sú v prípade iba učiteľky a riaditeľky 
MŠ Obišovce za rok 2023 v hodnote 44.000,00 eur. 
Prevádzkové náklady: náklady na energie – plyn, elektrina, žumpa je cca 14.000,00 eur. 
 
Následne odovzdala slovo starostka obce prítomnej pani riaditeľke p. Liptákovej a vyzvala poslancov 
k otázkam smerujúcim k pani riaditeľke, starostka konštatovala, že situácia je vážna z pohľadu financovania 
MŠ. Financovanie zo strany štátu bolo prostredníctvom podielových daní na všetky detí v evidencii 
obyvateľstva bezohľadu nato, koľko ich navštevuje MŠ Obišovce. Teraz štát pripravuje zmenu 
prostredníctvom normatívov. To znamená, že bude posielať peniaze na počet detí, ktorý skutočne 
navštevuje MŠ Obišovce. 

- P. Síkorová sa opýtala, či na cudzie (deti bez trvalého pobytu v obci Obišovce) dostaneme peniaze? 
Starostka odpovedala, na každé prihlásené dieťa k 15.09.2024, ktoré je prijaté riadne do MŠ 
Obišovce 

- Starostka ešte uviedla, že sa pripravuje legislatívna zmena a to povinné predprimárne vzdelávanie 
od 3 rokov 

- Starostka ďalej uviedla, že podrobnosti o stave MŠ komunikuje s Regionálnym školským úradom 
a Spoločným obecným úradom odborom školstva 

- P. Sviatková konštatovala, že musíme vedieť, kedy môžeme urobiť zmeny a v akom časovom 
horizonte, aké sú termíny 

- Starostka uviedla, že je potrebné urobiť prieskum s rodičmi a predniesť návrh na ½ dennú 
prevádzku, kde by postačovala jedna učiteľka (čas 4-5hodín) 

Tu starostka odovzdala slovo p. riaditeľka p. Liptákovej 
- V úvode uviedla, že máme málo detí čo je problém po každej stránke, ďalej konštatovala, že aj 

v minulosti boli roky keď bol malý počet detí a malo sa to preklenúť a následné bol aj plný počet 
detí. 

- Konštatuje ďalej ak sa škôlka zatvorí, tak už sa prevádzka neobnoví je to nereálne z jej pohľadu, stav 
aký je teraz nastal tak, že rodičia deti prihlásili a v poslednej chvíli dieťa odhlásia, rodič má právo 
osloviť viac zariadení 

- Nie sme jediná MŠ, ktorá má ten problém, vie že aj v Kysaku je ten problém – nedostatok detí, 
odchytávajú sa rodičia za účelom prihlásenia detí do MŠ, aby naplnili stav detí 

- Celé roky registruje že ZŠ Kysak upadá a nenaplnia stavy rozšírených kapacít, preto u nás nastal ten 
problém, že je málo detí aj z blízkeho okolia detí, ktoré tu rodičia nosili vrátili sa do MŠ vo svojej 
obci, čo je z logistického hľadiska ľahšie a výhodnejšie 

- Posledné dve deti odišli z dôvodu, že mamka si našla prácu v škole a po oslovení p. riaditeľa danej 
školy umiestnili detí do školy v mieste svojho zamestnania 

Otázka p. Legatha: Vy ste aspoň jedno dieťa pritiahla k nám? 
-  Pokračovala v hodnotení rozšírených kapacít v MŠ susednej obci na počet 80 

p. Sviatková – vystúpila a povedala, že si ich niečím musia získať a konštatovala, že rodičom sa tam páči 
- P. riaditeľka pokračovala, že sú rodičia kde majú 2 deti v ZŠ kde je aj MŠ a preložia z našej MŠ detí, 

aby spolu deti vozili do jednej obce, čo je pre nás veľmi zlé, lebo si uvedomujem, že je to zlé. 
Dospejeme k tomu, že tu sa zruší škôlka a optimistický vývoj nevidí ani v susednej obci, nakoľko je 
veľmi málo novonarodených detí. 

P. Legath – no hovoríte, že sa to zruší a nie je šanca naplniť stavy detí tak u nás ako aj v susednej obci, deti 
ktoré odídu, už sa nevrátia 
p. Síkorová oslovila p. riaditeľku, predtým boli lacnejšie energie, že jednáme tu o cenách energií a je veľmi 
ťažké, energie nie sú lacné a pokiaľ nás chod MŠ a prevádzka stojí veľké peniaze z rozpočtu obce, tak to obec 
nezvládne. Položila ďalšiu otázku, koľko detí máme na nasledujúci školský rok. 
 - p. riaditeľka – bude jeden predškolák, má prísľub zo susednej obce, ale nie je to záväzné, 
konštatuje 
- starostka uviedla, počet detí narodených v období 2019 -2022 je 15 
- p. Síkorová uviedla, kto by mohol, ale určite neumiestni dieťa v MŠ Obišovce, kde p. riaditeľka nevedela 
o koho sa jedná 
- p. Legath – mal otázku či náklady 44.000,00 eur mzdy zahŕňajú aj náklady kuchárky a upratovačky, 
starostka odpovedala, že nie. 



 - p. riaditeľka uviedla, že ona z predchádzajúcich školení vie, že v podielových daniach sú naše platy 
zohľadnené 
-p. Sviatková – návrh dať ½ dennú prevádzku 
- starostka uviedla, že je nutné zorganizovať rodičovské združenie a informovať rodičov o zámere 
- p. Sviatková konštatovala, že kedy je zápis detí, aby bolo možné hovoriť o ďalšom školskom roku a aký 
bude záujem 
- p. Síkorová uviedla, že darmi sa prihlásia, keď nenastúpia k 1.9. daného roku a neukazuje to pravdivý obraz 
 - p. riaditeľka opäť hovorila o tom, ako rodič absolvuje viacero zápisov a v končenom dôsledku sa 
rozhodne koncom leta. Uviedla príklad kde dôvod prestupu bol rozšírenie kapacít MŠ v susednej obci 
- starostka uviedla, že sa pripravuje novela zákona o predprimárnom vzdelávaní, ktorá bude určovať 
povinnosť od 3 rokov 
-p. Legath uviedol, že momentálne v našom prípade nemáme ani také deti 
 - p. riaditeľka uviedla, že má otázky rodičov malých detí do roka a uviedla, že dieťa od 2 – 3 rokov sa 
považuje ako keby za 2 detí (je to v prípade pre kapacitu škôlky ale nie pre normatív na žiaka) Ak nie je 
naplnená kapacita je možné vziať aj takéto dieťa. Uviedla ďalší príklad, že rodič by chcel dieťa umiestniť  
u nás, ale si ho odchytili v inej MŠ a viac ten rodič už sa neozval. Nie je to problém len našej MŠ a je jej to 
veľmi ľúto, škôlka je tu 47 rokov. Škôlka je vynovená, všetko tam funguje, všetko tam je len detí nie sú. Nevie 
si predstaviť, že všetko schátra. 
-p. Síkorová: Nič neschátra, nejedná sa o všeobecne zatvorenie, ale je to pre nás nerentabilné – to je 
najväčší problém 
-p. Legath – nemá to perspektívu 
- p. Síkorová – podľa toho je to predpoklad na ďalšie 2-3 roky, deti nepribúdajú 
- p. Legath – uviedol a konfrontoval p. riaditeľku, že uviedla, že nie je šanca niekoho pritiahnúť z Kysaku 
a zatiaľ sa to nestalo. My vieme, že odišli deti. 
- starostka navrhla  p. riaditeľke nejakú aktivitu, niečo, čo by oslovilo rodičov pre výber MŠ Obišovce 
 - p. riaditeľka uviedla, že to nepomôže a pokračovala, že rodič, ktorý tu nosí dieťa povedal, že mohli 
zmeniť MŠ, ale im sa tu veľmi páči, problém s dochádzkou nemajú 
- opäť starostka vyzvala p. riaditeľku, že ci nevieme niečo vymyslieť za účelom prilákania rodičov detí 
- Legath a p. Síkorová – že 3 roky a to aj s otáznikom  či bude progres a vývoj pôrodnosti v obci 
 p. riaditeľka konštatovala, že toho času 1 dieťa vie osloviť, ale viac nie, ale aj tak to nepomôže 
- p. Síkorová a Sviatková – počet narodených v roku 2023 a 2024 
- pani kontrolórka uviedla, že má vyvinúť iniciatívu p. riaditeľka, aby prilákala detí do MŠ v prípade aj 2-
ročných. Či sa počíta do počtu – normatív sa nezvyšuje na dieťa mladšie ako 3 ročné a už teraz potrebujeme 
komunikovať s rodičmi, aby sme predišli celkovému zrušeniu MŠ 
- starostka – Normatív či postačuje budeme vedieť v 6 mesiaci, kde od nového roka budú zaúčtované 
položky 
- p. Síkorová – aj tak budeme v strate 
- p. Legath – ak sa staviame k financiám ako vlastným, tak nám nie ľahostajné taká prevádzka s nízkym 
počtom detí 
 - p. riaditeľka – uviedla, že dôvody nemôže uviesť z dôvodu ochrany osobných údajov 
- p. Síkorová – navrhla záver: pre obec je to nevýhoda. Z výsledkov rodičovského združenia teda názorov 
rodičov na situáciu a navrhované riešenie od 01.01.2025 ½ dennú prevádzku 
 A zároveň legislatívnych zmien ministerstva školstva. 
-p. Sviatková uviedla, že ak by došlo od 01.01.2025 k pozastaveniu činnosti, tak zamestnanci musia dostať 3 
mesačnú výpovednú lehotu. Aj o to ide. 
-p. Legath: bavíme sa o 3-4 rokoch, ktoré nás čakajú a obrátil sa na p. riaditeľku, že či vie pritiahnúť ďalšie 
detí 
 - p. riaditeľka uviedla príklad, ale že nevie zaručiť 100% nástup dieťaťa 
-p. Legath: Naša jediná právomoc ku vzťahu škôlke je zrušiť na nič iné nemáme právo. Nemáme právo zistiť 
a preverovať Vaše konanie, nemáme na to právo. Jediná kompetencia je cez tabuľku nákladov. Sama ste 
povedali že najbližšie 4 roky nie je šanca. Ďalší rok 2025 – 2 deti, odídu 3  a nepríde nič. 
-p. Síkorová uviedla, že my nemáme deti v obci s ktorými môžeme počítať. 
- starostka uviedla, zároveň navrhla vymyslieť aktivitu, ktorá by prilákala rodičov aj z okolitých obcí. 
 -p. riaditeľka uviedla, že rodič si môže urobiť čo chce. U nás nedodržiavali čas rannej dochádzky. Do 



inej obce dochádzajú včas. Prosili sme rodičov o dochvíľnosť. 
-p. Síkorová – my ich nemáme prosiť, Ony tu chcú chodiť.... uviedla, že MŠ Lemešany má veľmi dobré meno. 
Dobré meno im robia dve pani učiteľky, ktorých prístup je veľmi milý a profesionálny. 
Poslanci OZ – návrh na rodičovské združenie 
-p. kontrolórka obce uviedla, že je potrebné zistiť stav v okolitých obciach 
 -p. riaditeľka – opäť uviedla rozšírené kapacity MŠ v okolí 
- starostka uviedla, že verí v zmenu legislatívy a to v povinnej školskej dochádzke MŠ od 3 rokov 
 - p. riaditeľka uviedla, že treba osloviť starostov Veľkej a Malej Lodiny, koľko detí by mohlo 
navštevovať MŠ 
-p. kontrolórka uviedla, že je to v jej hlavne záujme a kompetencii 
 - p. riaditeľka sa ohradila, že nie. Záverom pozvala poslancov obecného zastupiteľstva na rodičovské 
združenie na  deň 24.09.2024 so začiatkom o 16.30 hod. 
 
 
 
 
Záver: 

- Uskutočniť stretnutie rodičov a oboznámiť ich so situáciou a zamýšľaním riešením  
Od 01.01.2024 zaviesť ½ dennú prevádzku minimálne s počtom detí 12, v prípade nenaplnenia 
kapacity -  pozastavenie činnosti. 

 
                 O návrhu uznesenia dala starostka obce hlasovať 
 Výsledky hlasovania: 

Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   
Jozef Legath x   

Zuzana Síkorová x   
Mgr. Marianna Sviatková x   

 

 Uznesenie č. 23/2024 
                    Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce berie na vedomie stav MŠ Obišovce s tým, že sa 

- Uskutoční  stretnutie rodičov 24.09.2024 o 16.30 hod. v MŠ Obišovce za prítomnosti poslancov OZ 
Obišovce a starostky obce, kde budú oboznámí rodičia so situáciou a zamýšľaním riešením  
Od 01.01.2024 zaviesť ½ dennú prevádzku minimálne s počtom detí 12, v prípade nenaplnenia 
kapacity -  pozastavenie činnosti MŠ Obišovce 

 
 

  
b) Doplnenie smernice poplatkov   

 Starostka obce uviedla, že zmenou stavebného zákona neboli menené správne poplatky, prípadne vôbec 
nie je spoplatnená istá administratívna činnosť obce Obišovce súvisiaca so stavebnou činnosťou, prípadne 
iné vydávané potvrdenia obcou Obišovce. Z uvedené navrhla poslancom OZ Obišovce doplniť bod 10.1. 
a 10.2 v tomto znení: 
 

10.1.Poplatok za vydanie záväzného stanoviska v rámci §24 zákona č. 200/2022 Z.z. 
a) Fyzická osoba .......30,00 eur 
b) Právnicka osoba ....50,00 eur 

10.2. Poplatok za vydanie potvrdenia obcou Obišovce .......  10,00 eur 
(potvrdenie veku stavby, potvrdenie pre potreby finančných inštitúcií, OU – odbor katastrálny, potvrdenie 
pre zamestnávateľa – okrem pohrebu rodinného príslušníka a iné, ktoré vydáva obec Obišovce. 
 

                 O návrhu uznesenia dala starostka obce hlasovať 
 
 
 Výsledky hlasovania: 

Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   



Jozef Legath x   
Zuzana Síkorová x   
Mgr. Marianna Sviatková x   

 

 Uznesenie č. 24/2024 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  
 

10.1.Poplatok za vydanie záväzného stanoviska v rámci §24 zákona č. 200/2022 Z.z. 
a) Fyzická osoba .......30,00 eur 
b) Právnická osoba ....50,00 eur 

 
10.2. Poplatok za vydanie potvrdenia obcou Obišovce .......  10,00 eur 

(potvrdenie veku stavby, potvrdenie pre potreby finančných inštitúcií, OU – odbor katastrálny, potvrdenie pre 
zamestnávateľa – okrem pohrebu rodinného príslušníka a iné, ktoré vydáva obec Obišovce    

                  
c) Prenájom kultúrneho domu – potraviny Fresh,  Dodatok k zmluve o nájme – zmena výška nájmu 

 
 Zmluva o nájme nebytových priestorov uzatvorená podľa zákona č. 116/1990 Zb. o nájme a podnájme 

nebytových  priestorov medzi obcou Obišovce ako prenajímateľ a Zuzana Síkorová ako nájomca odo dňa 
30.05.2014 do 30.05.2024, t. j. 10 rokov čo je aj v súlade so zásadami hospodárenia s majetkom obce 
Obišovce. 

  
 Táto zmluva bola podľa článku III. Výška, splatnosť a spôsob úhrady nájomného a úhrad za plnenia spojené 

s užívaním predmetu nájmu bod 3.1 Zmluvné strany sa dohodli, že nájomca bude uhrádzať mesačne 
dohodnuté nájomné vo výške 1,00 eur, ktoré je splatné vždy do konca príslušného mesiaca. 

  
 Návrh novej zmluvy: 

 Doba nájmu:    01.06.2024 – 31.05.2034..................... na 10 rokov 
 Výška nájomného podľa smernice obce Obišovce cena za 1m2 vo výške 9,50 € v celkovej výmere 
57,39 m2 

 
 

                 O návrhu uznesenia dala starostka obce hlasovať 
 Výsledky hlasovania: 

Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   

Jozef Legath x   
Zuzana Síkorová x   
Mgr. Marianna Sviatková x   

 

 Uznesenie č. 25/2024 
 
                    Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce schvaľuje nájomné vo výške 9,50 eur za 1m2 v celkovej 

výmere 57,39 m2 / 1 rok a na dobu 10 rokov. Zároveň poveruje starostku obce s podpísaním 
Zmluvy o nájme. 

 
 

   d) Návrh na zakúpenie klimatizačných jednotiek do budovy OcÚ a kuchyňa v budove KD 
 
Obecné zastupiteľstvo na základe predložených ponúk žiada doplniť ponuku č. 3 a operatívne rozhodne 
o výbere firmy na realizáciu klimatizácií do budovy OcÚ a kuchyne v budove KD 
 

                 O návrhu uznesenia dala starostka obce hlasovať 
 Výsledky hlasovania: 

Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   
Jozef Legath x   

Zuzana Síkorová x   



Mgr. Marianna Sviatková x   
 

 Uznesenie č. 26/2024 
 
                   Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce súhlasí s nákupom klimatizačných jednotiek. 

 
 
   e) Žiadosť o dotáciu OZ Živá reťaz Obišovce 
 
Obec Obišovce obdržala žiadosť o dotáciu na Letný tábor pri Rímskokatolíckom kostole Ružencovej Panny 
Márie v Obišovciach. Obec na uvedenú aktivitu dávala 300 eur.  
Žiadosť je na sumu 500 eur. 
 
Po uvedení týchto skutočností starostka obce dala o návrhu uznesenia hlasovať: 
 

                  
  

 Uznesenie č. 27/2024 
 
                    Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce berie na vedomie žiadosť o dotáciu na Letný tábor. 
 2Výsledky hlasovania: 

Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   
Jozef Legath x   

Zuzana Síkorová x   
Mgr. Marianna Sviatková x   

 

 
                  

 
  

4. Dotazy a dopyty poslancov obecného zastupiteľstva 
 
4.1 Vystúpil poslanec p. Legath, ktorého kontaktoval  p. Kišiday, že v roku 2010 z obce Moravské Lieskové 
boli hasiči a pomáhali pri záchranných prácach v obci Obišovce. Momentálne obec Moravské Lieskové 
pracuje na záchranných prácach po povodniach, ktoré boli v dňoch 13.9-17.9.2024. 
Konštatoval záverom p. Legath, že počkáme až by nás kontaktovala daná obec. 
 
4.2 Návrh pána Sárossyho na zapojenie sa do výzvy Terra Integrita s 10% spoluúčasťou obce Obišovce. 
Uvedené bude predmetom schvaľovania rozpočtu obce Obišovce na rok 2025. 
 
4.3.Nevykosený pozemok medzi obývanými pozemkami. Výzva s návrhom na vykosenie za odplatu. 
Starostka obce kontaktovala majiteľa pozemku – Výzvou na vykosenie, na ktorú nereagoval majiteľ 
pozemku. Bude opätovne kontaktovať majiteľa pozemku. 
 
4.4 Prítomná p. hlavná kontrolórka obce Obišovce pani PhDr. Balková uviedla, že bola na obec Obišovce 
doručená sťažnosť OZ Chatárov dňa 04.09.2024 na chovateľa dobytka v chatovej oblasti pri Čiernom moste. 
Poslanci obecného zastupiteľstva boli oboznámení s danou problematikou, ktorá je neutíchajúca a pretrváva 
aj napriek tomu, že obec tejto problematike venovala pozornosť a finančné prostriedky pre odborné riešenie 
JUDR. Sotolářom. 
Poslanci obecného zastupiteľstva zaujali stanovisko, že sa dotknuté osoby musia domáhať práv cestou 
súdu. 
 
Z uvedeného predneseného bodu bolo prijaté 
 
Uznesenie č. 28/2024 
 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie doručenú sťažnosť od Združenia chatárov zo dňa 04.09.2024 
a bude sa ňou zaoberať. 
 



Výsledky hlasovania: 

Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   
Jozef Legath x   

Zuzana Síkorová x   
Mgr. Marianna Sviatková x   

 
 
 
5. Záver  
 
-Starostka obce poďakovala poslancom obecného zastupiteľstva za účasť. 

 
  
 Overovatelia zápisnice: 
  
 Mgr. Marianna Sviatková  ............................................ 
 
 Zuzana Síkorová       ................................................... 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 



 
Príloha č. 2 
 
         
Starostka obce Obišovce 
Sp. Zn.:   28/2024     V Obišovciach, dňa 11.09.2024 
 

P O Z V Á N K A 

 
 V súlade s ustanovením § 13 ods. 4 písm. a/ zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov 

z v o l á v a m 
zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Obišovce 

 
ktoré sa uskutoční dňa 18.09.2024 o 18,00 hod v budove obecného úradu v Obišovciach 
 
s týmto   n a v r h o v a n ý m   programom: 
 
Program:         
 
1. Otvorenie 

    a) Určenie zapisovateľa 
   b) Určenie overovateľov zápisnice 
   c) Schválenie programu rokovania 
 
2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

   a) Uznesenia – trvalé úlohy 
    b) Uznesenia – úlohy v plnení 
   c) Uznesenia – splnené úlohy 
 
3. Činnosť obce Obišovce  
    a) Informácia o  stave Materskej školy Obišovce 
    b) Doplnenie smernice poplatkov   

 c) Prenájom kultúrneho domu – potraviny Fresh,  Dodatok k zmluve o nájme – zmena výška nájmu 
   d) Návrh na zakúpenie klimatizačných jednotiek do budovy OcÚ a kuchyňa v budove KD 
   e) Žiadosť o dotáciu  OZ Živá reťaz Obišovce 
 
4. Dotazy a dopyty poslancov obecného zastupiteľstva 
 
5. Záver   
 
       Mária Baboľová, v. r.,   starostka obce 
 


